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家長通告 2024-2025/468 
 

  中英文圖書、補充練習及網上學習資源建議 
 
敬啟者： 

 

為了讓同學能善用暑假多閱讀和自主學習，我校老師為各級同學精選了中英文圖書、補

充練習及網上學習資源建議清單，詳見通告附件。 

 

各同學可自行購買圖書、補充練習及瀏覽相關網上學習資源，期望同學能善用暑假，提

升個人的語文能力，並藉閱讀拓寬視野與識見。 

 

如有查詢，請致電 2461 1555 與教務主任盧璚芝主任聯絡。 

 

 

此致 

貴家長 
 

 
 

  裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

 陳月平校長謹啟 
 

二零二五年七月十四日  

 

http://www.jcctm.edu.hk/


 裘 錦 秋 中 學 (屯 門) 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 

地址：香港屯門楊青路 28 號                         Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 

網址 Web site：http://www.jcctm.edu.hk  電話 Tel.：(852)-2461 1555  傳真 Fax：(852)-2464 6161  電郵 E-mail：mail@jcctm.edu.hk  

 

 

Parents Circular 2024-2025/468 
 

  Recommendations of Chinese and English Books, Exercises and Online Learning Resources 

 

Dear Parents / Guardians, 

 

In order to enable students to make full use of the holiday and leisure time, teachers have 

compiled a list of recommended books, supplementary exercises and online learning resources 

for students of all levels. For details, please refer to the attachment. 

 

Students can purchase relevant books, supplementary exercises and browse relevant online 

learning resources on their own. Please make good use of the summer holiday to improve your 

personal language skills and broaden your horizons through reading. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

Chan Yuet Ping 

 

Principal 

 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 
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th

 July, 2025  
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